
Kandidatpresentasjon David Martens 

Fakultet BIOVIT 

Født 1996 

 

Hei, jeg heter David  

Jeg er studerer biologi og er sittende studentrepresentant I fakultetsstyret. 

Jeg ønsker da å stille til gjenvalg. Jeg mener da at studentrepresentasjon 

og deltagelse er meget viktig. Å synes da at jeg for bidratt best som 

medlem av styret, og ønsker å fortsette med dette. De overordene tema er 

selvfølgelig klima og studenttilværelse, men når det gjelder mer konkrete 

saker jeg ønsker å jobbe for:  

Samling av IPV (altså plante og biologi) også for studentene, med leseplasser, faglig hjem og 

undervisningsrom.  

Husdyrfagbygget skal ikke miste de tilbudene de har, som kantine, leseplasser og kort vei til 

studieveileder.  

 

Samtidig ønsker jeg å oppfordre alle til å delta, om det nå er å stille til verv (også mot meg) eller det 

aller viktigste; ved å stemme! 

 

Takk for meg  

David Martens 


